

07-插件server版本授权说明

Atlassian产品及相关插件遵守采购时的相关服务支持约定，主要内容为：

- 提供一年的技术服务期，允许客户在此期间向产品提供商咨询使用、管理等相关的服务支持。
- 允许最终客户升级到一年技术支持服务期内最新的产品版本
- Server版本为永久授权，可以永久使用。

Atlassian产品及插件的授权说明可以参见：

<https://confluence.atlassian.com/support/atlassian-support-offerings-193299636.html>

主要内容截图

Eligibility and Software Maintenance

Software maintenance covers access to support and software product updates for the corresponding software license. Refer to your applicable [Cloud Terms of Service](#) or [Software License Agreement](#) for specific terms of agreement. **After the active maintenance period expires, the software will continue to function, but you will no longer be able to access support or software updates (including security bug fixes).** Note that starter licenses include community support only.

Support is open to system administrators and account holders. End-users will be redirected to a system administrator.

See Atlassian's [bug fixing](#) and [Atlassian Security Bug Fix Policy](#) policies for further discussion.

更多相关的授权信息和服务支持说明可参见：<https://www.atlassian.com/legal>

更多咨询可以向Atlassian的法务部门发送邮件：legal@atlassian.com

插件的具体条款可参见插件提供商的政策说明，具体可在市场详细而的右下角查盾EULA的连接，如下图所示。



Gears more permission for Confluence

Try it free

OverviewReviewsPricingSupportVersionsInstallation

Server

More details

- Disable download of attachments for specified user group
- Unable to select page information to disable copying pages to the clipboard via Ctrl C (command C on MAC)
- No display “...” in the page to prevent users do more actions and promote security

Media

Privacy and security

Resources

[Download](#)[Version history](#)[Documentation](#)

EULA

[Watch app \(0\)](#)

File	Modified
PDF File 插件server版本授权说明-汇科天下.pdf	2021-01-08 by 红旗公